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ZÁPISNICA  č.7/2023 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Kovarce,  

konaného dňa 25.08.2023 o 17.00 hod. 
 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

 
 

 

Program: 
1. Otvorenie. 

2. Schválenie programu zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Kovarce. 

3. Voľba návrhovej komisie. 

4. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky. 

5. Kontrola plnenia uznesení. 

6. Žiadosť o zmenu Územného plánu obce Kovarce. 

7. Dodatok č. 1 k Zmluve o umiestnenie Z-BOXU zo dňa 2.11.2021. 

8. Návrh VZN č. 3/2023 obce Kovarce o výške príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole, 

o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť školského klubu detí, o výške 

príspevku nákladov a o podmienkach úhrady nákladov na nákup potravín, o výške príspevku 

na úhradu režijných nákladov a o podmienkach úhrady v školskej jedálni. 

9. Zmluva o poskytovaní služieb (implementácií softvéru a jeho podpore). 

10. Interpelácie poslancov. 

11. Rôzne. 

12. Diskusia. 

13. Záver. 

 

 

 

 

 

1. Otvorenie  
Zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Kovarce otvoril starosta obce Kovarce Ing. Andrej 

Čopík. Privítal všetkých prítomných a konštatoval, že zasadnutia sa zúčastňuje 7 poslancov, čo je 

plný počet, takže obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné.  

 

 

2. Schválenie programu zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Kovarce. 
Starosta obce Ing. Andrej Čopík požiadal poslancov o vyjadrenie k návrhu programu zasadnutia 

obecného zastupiteľstva, ktorý dostali spolu s pozvánkou. Neboli žiadne pripomienky, starosta 

obce požiadal poslancov o hlasovanie za schválenie programu OZ, ako bol doručený poslancom. 

Hlasovanie: prítomných 7 poslancov 

„za“ - 7 poslancov 

„proti“ – 0 poslancov  

„zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Uznesenie č. 86/VIII/2023, písm. A, bod 1:  

Obecné zastupiteľstvo obce Kovarce schvaľuje program zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce 

Kovarce dňa 25. augusta 2023: 

1. Otvorenie. 

2. Schválenie programu zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Kovarce. 

3. Voľba návrhovej komisie. 

4. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky. 

5. Kontrola plnenia uznesení. 
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6. Žiadosť o zmenu Územného plánu obce Kovarce. 

7. Dodatok č. 1 k Zmluve o umiestnenie Z-BOXu zo dňa 2.11.2021. 

8. Návrh VZN č. 3/2023 obce Kovarce o výške príspevku za pobyt dieťaťa  v materskej škole, 

o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť školského klubu detí, o výške 

príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na  nákup potravín, o výške príspevku na úhradu 

režijných nákladov a   podmienkach úhrady v školskej jedálni. 

9. Zmluva o poskytovaní služieb (implementácií softvéru a jeho podpore). 

10. Interpelácie poslancov. 

11. Rôzne. 

12. Diskusia. 

13. Záver. 

 

 

3. Voľba návrhovej komisie. 
Pre vypracovanie návrhu uznesení zo zasadnutia obecného zastupiteľstva starosta obce Ing. 

Andrej Čopík navrhol komisiu v zložení: PhDr. Švecová, p. Miloš Buraj a p. Martin Borovka. 

Požiadal poslancov o vyjadrenie k zloženiu komisie. Poslanci nemali pripomienky, starosta obce 

dal hlasovať za schválenie návrhovej komisie pre vypracovanie uznesení. 

Hlasovanie: prítomných 7 poslancov 

„za“ - 7 poslancov  

„proti“ – 0 poslancov  

„zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Uznesenie č. 87/VIII/2023, písm. A, bod 1: 
Obecné zastupiteľstvo obce Kovarce volí návrhovú komisiu v zložení: PhDr. Gabriela Švecová, p. 

Miloš Buraj a p. Martin Borovka. 

 

 

4. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky. 
Starosta obce Ing. Andrej Čopík určil overovateľov zápisnice: p. Milan Jagelka a p. Daniel 

Bobula. Za zapisovateľku zápisnice zo zasadnutia obecného zastupiteľstva určil pracovníčku obce 

Kovarce Mgr. Veroniku Mikulovú. OZ zobralo uvedené na vedomie. 

Uznesenie č. 87/VIII/2023, písm. B, bod 1, 2. 

Obecné zastupiteľstvo obce Kovarce berie na vedomie určenie overovateľov zápisnice:  

p. Milan Jagelka a p. Daniel Bobula a určenie zapisovateľky zápisnice: Mgr. Veronika Mikulová. 

 

 

5. Kontrola plnenia uznesení Obecného zastupiteľstva obce Kovarce. 
Starosta obce Ing. Andrej Čopík skonštatoval, že uznesenia zo dňa 29.05.2023 sú všetky splnené. 

Uznesenie č. 88/VIII/2023, písm. A, bod 1: 
Obecné zastupiteľstvo obce Kovarce berie na vedomie informáciu starostu obce Ing. Andreja 

Čopíka o kontrole plnenia uznesení zo dňa 29. 05. 2023. 

 

Uznesenie č. 88/VIII/2023, písm. B, bod 1: 
Obecné zastupiteľstvo obce Kovarce konštatuje, že uznesenia zo dňa 29.05.2023 sú splnené. 

 

 

6. Žiadosť o zmenu Územného plánu obce Kovarce 
Žiadosť podal p. Chotár s manželkou. Starosta predniesol túto žiadosť, ktorá je súčasťou 

materiálov rokovania OZ a ktorú poslanci dostali spolu s materiálmi rokovania OZ. Starosta obce 

dal slovo p. Chotárovi, aby predniesol svoje stanovisko.  

p. Chotár – rieši posledné parcely, ktorých ešte nie sú vlastníkmi, spolu s ním je prítomný aj p. 

Marko Peter, doktor filozofie, ktorý je súčinný s ním na týchto prácach. Projekt vypracoval  
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Ing. Ľuboš Meluš. 

Starosta obce – môže zväčšiť mapky, prípadne dať občanom k nahliadnutiu. P. Chotár súhlasil, ak 

je to teda nevyhnutné.  

p. Chotár – investor chce realizovať agroturizmus, je to rozvrhnuté do viac etáp. Hovoril s každým 

poslancom, nemali vážnejšie pripomienky, okrem poslanca Bobulu P. Realizácia bude v súlade 

s Územným plánom obce, schválenom OZ v roku 2012, ktorý sa pravidelne prehodnocuje. 

Projekty sú v súlade so Zadaním z roku 2012. Ide o stavby pre víkendové využitie, oplotenie pre 

výbeh zvierat, včelárstvo, detské ihriská. Cesta – 200 m z každej strany, cesta do obce 700 m až 

po vodáreň, parkovanie – cca 50 parkovacích miest. Parkovanie majiteľov chatiek môže byť na 

ich vlastnom pozemku. Oslovili Západoslovenskú distribučnú spoločnosť, ktorá súhlasila, že je 

možné realizovať tento projekt vybudovaním trafostanice. Odpadové vody by sa odvádzali do 

žúmp, odpad na separovaný zberný dvor obce Kovarce, protipožiarna ochrana – žiadne riziká 

a spĺňa všetky kritériá. Pán Chotár odovzdal slovo p. Markovi. 

p. Marko – každý sa môže pýtať, čo ho zaujíma. Analyzovali ÚPN obce Kovarce - zahŕňa 

požiadavku strategického rozvoja regiónu. Všetko bude konané vo vlastnej réžii. Obec Kovarce to 

nebude nič stáť. Je to niečo, s čím sa v pôvodnom pláne počítalo, rokovali už aj s architektkou, 

ktorá vypracovávala  zmeny a doplnky ÚPN. Servis pre obec bude komfortný, bude vyhlásená 

verejná vyhláška, pripomienkové konanie a tieto pripomienky budú musieť byť zapracované, ak 

budú relevantné. Zámer sa môže aj zverejniť, aby si ho všetci mohli pozrieť a pripomienkovať. Je 

aj participácia obce, aby komunikácie boli na takej úrovni, aby boli komfortne zjazdné.  

p. Chotár – nie je to záležitosť jedného mesiaca, je to na etapy.  

Starosta obce – poďakoval za oboznámenie s projektom, na základe negatívnych skúsenosti 

z predchádzajúcich rokov, sa snažil konať v zmysle zákona a preto je opatrný, požiadal 

o stanoviská patričné inštitúcie, zatiaľ prišli dve odpovede. Okresný úrad TO, starostlivosť 

o životné prostredie – odpovedali emailom, momentálne sa nemajú k čomu vyjadriť, vyjadrovať 

sa budú až po spustení procesu doplnenia zmien a doplnkov. Ďalej starosta obce predniesol 

odpoveď zo Štátnej ochrany prírody Nitra, ktorá v závere listu neodporúča výstavbu z dôvodov: 

rozsiahle územie, vysoko predimenzované, nevhodný spôsob likvidácie splaš. vôd, zásobovanie 

vodou môže narušiť hydrologické pomery územia, negatívna zmena krajinnej štruktúry, významné 

narušenie krajinárskeho charakteru územia so siluetou kultúrno-historickej pamiatky Kaplnky sv. 

Anny. 

p. Marko – je to riešiteľné, dá sa to upraviť. To územie nemusí byť v plnom rozsahu, je to 

meniteľné. Počet nehnuteľností, zastaviteľnosť plôch je možné upraviť a meniť. Je dobré, že to 

starosta dal urobiť. Bude asi 40 - 50 kompetentných úradov, ktoré sa budú vyjadrovať. 

Starosta obce otvoril diskusiu k tomuto bodu programu. 

PhDr Švecová sa informovala na parcely, ktoré ešte nie sú vysporiadané, ak sa nepodaria 

vysporiadať, aký bude ďalší postup. 

p. Chotár – prispôsobí sa to. Aj to je rozdelené do viacerých etáp. Je to všetko v jednaní. 

S vlastníkmi stále komunikuje. Pán Marko – je to dlhý proces, kým sa budú schvaľovať doplnky 

a zmeny, dovtedy už budú vzťahy vysporiadané. Pán Chotár – sme prístupní, ale žiada obecné 

zastupiteľstvo, aby sa ÚPN obce otvoril, má to veľké prínosy pre obec.  

PhDr. Švecová sa spýtala ohľadne prístupovej cesty v prípade schválenia, či zrekonštruujú ich vo 

vlastnej réžii. 

p. Chotár – vedľa vodárne a pri kostolíku, bude sa to cez zmluvu riešiť. Cesta ku kostolíku nie je 

spevnená, dá ju spevniť, za túto aktivitu chce vymeniť pozemky s obcou. 

Ďalej PhDr. Švecová poznamenala, že poslanci mali pracovné stretnutie, riešili sa vodné zdroje – 

či dajú spraviť hydrologický prieskum a kto to pokryje? Ešte sa spýtala na stanovisko ZVaK, či ho 

už majú.  

p. Chotár – už požiadal patričné úrady. 

p. Marko – voda sa napojí na náklady investora, všetko toto je len prvotný náčrt, všetko sa to bude 

upravovať priebežne. Starostu to bude stáť len jeho čas. Ohľadne ZVaK majú nákres, na náklady 

investora. Pán Chotár – riešil ako využiť našu vodáreň na chatky a informoval sa u ZVaK, museli 
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by to robiť na vlastné náklady, ale je to možné, poradili mu vybudovať vlastné studne. Buď by 

bola prečerpávačka z vodárne alebo zo studne.  

p. Buraj – cesty medzi pozemkami majú len 3 metre, je to málo, cesty sú úzke.  

p. Chotár - nebude robiť obojsmernú cestu, ale len jednosmernú. Majitelia nebudú parkovať na 

parkovisku, ale budú mať možnosť parkovať na svojom pozemku.  

p. Buraj – ohľadne zberu komunálneho odpad – na zberný dvor, ale KO nepatrí na zberný dvor. Je 

to protizákonné, nemôžu tam byť klasické smetné nádoby. Chýba to v projekte. Mali by tam byť 

veľkoobjemové kontajnery na KO, tie by mali byť oplotené kvôli divožijúcim zvieratám. 

p. Marko – Územný plán sa neschváli, pokiaľ nebude všetko do seba zapadať, určí sa regulatív 

výstavby, k tomu sa budete môcť vyjadrovať.  

p. Buraj poznamenal, že všetko musí byť v písomnej podobe.  

p. Chotár – všetko treba prediskutovať, pripomienkovať, nerobia to pre seba. 

p. Gregor –podielové dane nepôjdu do obce, zastupuje aj poľovnícke združenie, ktoré príde týmto 

o pôdu, ďalej napojenie na čističku – má už takmer plnú kapacitu, nemáme cesty a nebude sa 

investovať do tohto. 

Poslanec Bobula P.– 1. zámer p. Chotára bola ťažba kameňa, ktorá sa neschválila. 2. zámer naruší 

zvyklosti zvierat. 

p. Chotár –poslanec Bobula P. nebol ochotný s ním komunikovať, on chce len, aby obec 

prosperovala, nesmie to mať subjektívny zámer, obec sa musí rozvíjať. Nebudú zasahovať do 

územia vtákov, hlavne aby názory boli racionálne.  

PhDr. Švecová – kameňolom bol nešťastný projekt, toto je dobrý projekt, obec nebude mať žiadne 

náklady, je určite za túto žiadosť, bude to aj prínos pre obec. 

p. Borovka – je tiež za, keď sa všetko splní, musia byť stanovené podmienky. 

Poslanec Bobula D. – je tiež za, berie to ako investičný projekt, dôležité je, aby boli všetky 

zapracované pripomienky právne ošetrené, pretože je to obrovský zásah do územia, je si toho 

vedomý, je to zásah aj do prírody, navrhoval by pracovné stretnutie poslancov, lebo sa vyskytli 

nové okolnosti, prípadne nadhodil otázku usporiadania referenda, mohla by sa vyjadriť širšia 

verejnosť. Ešte raz sa stretnúť, odhlasovať nejakú postupnosť. 

Poslanec Jagelka súhlasí s poslancom Bobulom D.  

p. Buraj - vytvoriť e-mail, kde sa budú môcť vyjadriť občania a pripomienkovať zámer 

žiadateľov.  

p. Marko – email nie je potrebný. Momentálne sa prejednáva funkčné využitie územia, nie 

samotný projekt. Potom môžu ako poslanci kedykoľvek pripomienkovať.  

p. Buraj – e-mail preto, aby sa mohli vyjadriť majitelia pozemkov, kde sa plánuje vybudovať napr. 

oddychová zóna, či s tým súhlasia.  

p. Marko – to môže zabezpečiť aj investor, nemusí to ísť cez email. Ide o funkčné využite územia, 

ktorého sú vlastníkmi.  

p. Chotár – už je majiteľom pozemkov, len to ešte nie je zapísané v katastri. Má žiadosť na 

Pozemkovom fonde, je to v štádiu rokovania, ak nebude možnosť odkúpenia, môže si to prenajať.  

Starosta obce– bolo pracovné stretnutie poslancov ohľadne IBV nad obcou, na ktorom boli spísané 

požiadavky, ktoré obec očakáva, že sa investor zaviaže zabezpečiť. Hneď sa spýtal p. Chotára, ako 

rýchlo dokážu pripraviť zmluvu medzi obcou a investormi. Pán Chotár povedal, že do týždňa. 

Poslanec Bobula D. navrhol, aby sa žiadosť zobrala na vedomie a zvolalo sa ďalšie pracovné 

stretnutie do dvoch týždňov.  

Uznesenie č. 89/VIII/2023, písm. B, bod 1: 
Obecné zastupiteľstvo obce Kovarce berie na vedomie žiadosť p. Chotára Vladimíra a manželky 

Soni o zmenu Územného plánu obce Kovarce. 

 

Starosta obce požiadal poslancov o hlasovanie pripraviť žiadateľom „Návrh zmluvy medzi 

žiadateľmi a obcou Kovarce“.  

Hlasovanie: prítomných 7 poslancov 

„za“ - 6 poslancov (p. Bobula P., p. Bobula D., p. Buraj, p. Jagelka, p. Borovka, p. Gregor) 
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„proti“ – 1 poslancov (PhDr. Švecová) 

„zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Uznesenie č. 89/VIII/2023, písm. C, bod 1, 2:  

Obecné zastupiteľstvo obce Kovarce odporúča žiadateľom pripraviť Návrh zmluvy medzi nimi 

a obcou Kovarce, v ktorej budú zohľadnené všetky pripomienky zo strany poslancov obecného 

zastupiteľstva obce Kovarce, a ktorou sa žiadatelia zaviažu tieto pripomienky splniť na vlastné 

náklady a starostovi obce Kovarce zvolať pracovné stretnutie poslancov obecného zastupiteľstva 

obce Kovarce do dvoch týždňov od posledného zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

 
Starosta obce poďakoval za účasť občanom obce , p. Chotárovi s manželkou a p. Markovi. 

 

 

7. Dodatok č. 1 k Zmluve o umiestnenie Z-BOXU zo dňa 2.11.2021. 
Starosta obce zhrnul Dodatok č. 1: ide o rozšírenie počtu úložných boxov pri budove obecného 

úradu na výdaj a príjem zásielok, nakoľko je veľký záujem o tento druh služby, prišli 

s požiadavkou o rozšírenie a teda v Dodatku č. 1 sa zvyšuje plocha na užívanie na výmeru  

1,83 m
2
. 

Zo strany poslancov neboli žiadne pripomienky, starosta obec požiadal poslancov o hlasovanie za 

súhlas s umiestnením Z-BOXu. 

Hlasovanie: prítomných 7 poslancov 

„za“ - 7 poslancov  

„proti“ – 0 poslancov  

„zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Uznesenie č. 90/VIII/2023, písm. B, bod 1: 

Obecné zastupiteľstvo obce Kovarce schvaľuje Dodatok č. 1 k Zmluve pre umiestnenie Z-BOXu zo 

dňa 02.11.2021. 

 
Starosta obce požiadal poslancov o hlasovanie za splnomocnenie starostu obce k podpisu Dodatku 

č. 1. 
Hlasovanie: prítomných 7 poslancov 

„za“ - 7 poslancov  

„proti“ – 0 poslancov  

„zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Uznesenie č. 90/VIII/2023, písm. C, bod 1: 
Obecné zastupiteľstvo obce Kovarce splnomocňuje starostu obce Ing. Andreja Čopíka k podpisu 

Dodatku č. 1 k Zmluve pre umiestnenie Z-BOXu zo dňa 02.11.2021. 

 

 

 

8. Návrh VZN č. 3/2023 obce Kovarce o výške príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole, 

o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť školského klubu detí, o výške 

príspevku nákladov a o podmienkach úhrady nákladov na nákup potravín, o výške 

príspevku na úhradu režijných nákladov a o podmienkach úhrady v školskej jedálni. 
Starosta obce informoval poslancov, že VZN bolo vyvesené na úradnej tabuli obce od 01.08.2023, 

neboli podané žiadne pripomienky. Bc. Zdenka Bujnová, riaditeľka MŠ Kovarce, podala návrh na 

zvýšenie stravného pásma a príspevku za MŠ. Starosta obce informoval poslancov o zmenách, 

ktoré sú zahrnuté v návrhu VZN. Zvýšil by sa mesačný príspevok za pobyt dieťaťa v MŠ z 9 € na 

15 € a MŠ by prešla z 1. do 2. finančného pásma, VZN bude účinné od 10.09.2023. 

Poslanci nemali žiadne pripomienky k návrhu VZN č. 3/2023 a starosta obce požiadal 

o hlasovanie za schválenie VZN č. 3/2023. 

Hlasovanie: prítomných 7 poslancov 

„za“ - 7 poslancov  
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„proti“ – 0 poslancov  

„zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Uznesenie č. 91/VIII/2023, písm. B, bod 1: 

Obecné zastupiteľstvo obce Kovarce sa uznáša na vydaní VZN č. 3/2023 obce Kovarce o výške 

príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole, o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na 

činnosť školského klubu detí, o výške príspevku nákladov a o podmienkach úhrady nákladov na 

nákup potravín, o výške príspevku na úhradu režijných nákladov a o podmienkach úhrady 

v školskej jedálni. 
 

Uznesenie č. 91/VIII/2023, písm.C, bod 1: 
Obecné zastupiteľstvo obce Kovarce ukladá VZN č. 3/2023 obce Kovarce o výške príspevku za 

pobyt dieťaťa v materskej škole, o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť 

školského klubu detí, o výške príspevku nákladov a o podmienkach úhrady nákladov na nákup 

potravín, o výške príspevku na úhradu režijných nákladov a o podmienkach úhrady v školskej 

jedálni vyvesiť na úradnú tabuľu obce Kovarce a na webovú stránku obce Kovarce. 

 

Riaditeľka MŠ, Bc. Zdenka Bujnová, informovala poslancov o pripravenosti MŠ na nový školský 

rok 2023/2024, budú mať spolu 32 detí, z toho 19 detí v triede Motýliky (mladšie deti) a 23 detí 

v triede Žabky (staršie deti). 

 

 

9. Zmluva o poskytovaní služieb (implementácií softvéru a jeho podpore). 
Starosta obce informoval poslancov o momentálnom počítačovom vybavení obce, ktoré je už 

staré, je potrebné techniku obnoviť.  

Projekt DEUS (DataCentrum elektronizácie územnej samosprávy Slovenska) vie zabezpečiť 

výmenu hardvéru aj softvéru. V návrhu zmluvy je napísané, že zabezpečia nové počítače, stolové 

PC príp. notebooky, na našu obec by to bolo 6 počítačov, určia značku, poplatok je na občan na 

rok 1 euro po dobru 5 rokov, budú to pravidelne aktualizovať, poskytujú prepojenie na informačné 

zdroje ministerstiev, po 5-tich rokoch to bude majetkom obce, tak na úrad 3 PC, jeden do MŠ, 

jeden do ZŠ a jeden do knižnice. 

Neboli žiadne pripomienky zo strany poslancov, tak starosta obce ich požiadal o hlasovanie za 

schválenie zmluvy. 

Hlasovanie: prítomných 7 poslancov 

„za“ - 7 poslancov  

„proti“ – 0 poslancov  

„zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Uznesenie č. 92/VIII/2023, písm.B, bod 1: 

Obecné zastupiteľstvo obce Kovarce schvaľuje Zmluvu o pripojení k informačnému systému 

Dátové centrum obcí a miest pre člena ZMOS so sídlom BLUMENTAL Offices, Námestie Mateja 

Korvína 1, 811 07  Bratislava v zastúpení Mgr. Jana Červinková – manažérka obchodného 

a komunikačného oddelenia, IČO: 202 334 5962. 
 

Starosta obce požiadal poslancov o hlasovanie za splnomocnenie starostu obce k podpisu Zmluvy. 
Hlasovanie: prítomných 7 poslancov 

„za“ - 7 poslancov  

„proti“ – 0 poslancov  

„zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Uznesenie č. 92/VIII/2023, písm.C, bod 1: 

Obecné zastupiteľstvo obce Kovarce splnomocňuje starostu obce Ing. Andreja Čopíka k podpisu 

Zmluvy o pripojení k informačnému systému Dátové centrum obcí a miest pre člena ZMOS so 

sídlom BLUMENTAL Offices, Námestie Mateja Korvína 1, 811 07  Bratislava v zastúpení Mrg. 

Jana Červinková – manažérka obchodného a komunikačného oddelenia, IČO: 202 334 5962. 
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10. Interpelácie poslancov. 

PhDr. Švecová požiadala, aby v ďalšom rokovaní OZ bol bod programu aj z rokovania Komisie 

na ochranu verejného záujmu. 

 

 

 

11. Rôzne. 
Starosta obce informoval poslancov o stave oplotenia MŠ. Časť plota je zrekonštruovaná, 

nezrekonštruovaný je na parcele, na ktorom je duplicita majiteľov. Majiteľka, ktorá prevažne žije 

v USA, nesúhlasí s rekonštrukciou, lenže tá časť padá, predstavuje riziko pre deti, starosta 

potrebuje súhlas OZ, či to môže dať dokončiť. Je tam havarijná situácia, brána sa posunie o 1-1,5 

m do areálu škôlky. Čo sa týka samotnej brány, je v kontakte s p. Križanom. Poslanci nemali 

žiadne pripomienky. Starosta obce požiadal poslancov o hlasovanie za schválenie dokončiť 

oplotenie Materskej školy v Kovarciach a to dokončením rekonštrukčných prác, posunutím plota 

a osadením brány. 

Hlasovanie: prítomných 7 poslancov 

„za“ - 7 poslancov  

„proti“ – 0 poslancov  

„zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Uznesenie č. 93/VIII/2023, písm.A, bod 1: 
Obecné zastupiteľstvo obce Kovarce schvaľuje návrh starostu obce dokončiť oplotenie Materskej 

školy v Kovarciach a to dokončením rekonštrukčných prác, posunutím plota a osadením brány. 

 

Ďalej starosta obec informoval poslancov, že je potrebné schváliť Zriaďovaciu listina DHZO, 

ktorá je nevyhnutným dokumentom pre našich dobrovoľníkov, aby mohli vykonávať zásahy 

(Zákon č. 314/2001 Zákon o ochrane pred požiarmi a novelizácie, vyhláška č. 611/2006 Z.z. o 

hasičských jednotkách, ako aj zmeny a doplnky).  

Návrh bol vypracovaný v spolupráci s pánom veliteľom DHZO Kovarce Jozefom Kapustom. 

Nakoľko neboli žiadne pripomienky, pristúpilo sa k hlasovaniu.  
Hlasovanie: prítomných 7 poslancov 

„za“ - 7 poslancov  

„proti“ – 0 poslancov  

„zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Uznesenie č. 94/VIII/2023, písm.B, bod 1: 

Obecné zastupiteľstvo obce Kovarce schvaľuje Zriaďovaciu listinu dobrovoľného hasičského 

zboru obce Kovarce. 
 

 

Starosta obce požiadal poslancov o hlasovanie za splnomocnenie starostu obce k podpisu 

Zriaďovacej listiny DHZO. 

Hlasovanie: prítomných 7 poslancov 

„za“ - 7 poslancov  

„proti“ – 0 poslancov  

„zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Uznesenie č. 94/VIII/2023, písm.C, bod 1: 

Obecné zastupiteľstvo obce Kovarce splnomocňuje starostu obce Ing. Andreja Čopíka k podpisu 

Zriaďovacej listiny Dobrovoľného hasičského zboru obce Kovarce. 
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12. Diskusia. 

PhDr. Švecová informovala poslancov, že sa zúčastnila Rady školy, kde sa prejednával projekt 

rekonštrukcie školského ihriska, tento projekt musí byť spojený ešte s niečím, napr. s dopravným 

ihriskom. Spoluúčasť je 8 percent. 

Starosta obce – bude sa o to zaujímať. 

p. Borovka – na celej škole sú deravé odkvapové rúry, to sa bude musieť dať spraviť.  

Starosta obce – prečítal poslancom pozdrav detí z farského tábora v Obyciach Ďalej informoval 

poslancov o nadchádzajúcej udalosti, prehliadka speváckych skupín – Spevy domova, 7.9.2023, 

v kinosále bude kultúrny program a v tanečnej sále sa poskytne občerstvenie – guláš, káva. 

 

 

13 Záver. 
Starosta obce Ing. Andrej Čopík poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie obecného 

zastupiteľstva ukončil.  

 

 

 

V Kovarciach, dňa 25.08.2023 o 20:00 hod.  

 

 

 

 

Overovatelia:  Daniel Bobula  ................................................... 

 

 

   Milan Jagelka  ................................................... 

 

 

 

Zapisovateľka:  Mgr. Veronika Mikulová  ................................................... 

 
 
 

 

 
 

 

 
 

 

                                                                       Ing. Andrej Čopík 

                                                                starosta obce Kovarce 


